
 

 

Referat for bestyrelsesmøde, 12 december 2024. kl. 19:30 – 21:30 

Deltagere: Thomas, Jakob, Per, Palle og Ulla 

Afbud: Jacob, Bo,  

1. Referat fra sidste møde – godkendelse 

Referatet fra sidst er godkendt af de fremmødte. 

 
2. Kort orientering fra haldriften. 
 

Bag-net er kommet, de bliver sat op inden 2025 – Claus sætter op 
Bo og Mathias er sat i gang med at komme med en overslagspris på loftet i cafe. – Jane for 
til opgave at finde et firma, der har erfaringer fra lign. opgaver og få dem til at komme 
med en løsning, inden vi ”klasker” troltex op i loftet uden at vide om det i virkeligheden 
afhjælper problemet. 
Elevatorfirma CJ Montage, de vil komme forbi og se på hvad der er muligt at gøre. Der kan 
laves en elevator der hvor info-skærmen hænger – fortsættelse følger. 
Container er blevet flyttet og lille affaldsspand hængt på væggen. 
Ophæng / afmærkninger til grej i hallen. 
Låse på volley kasser (vi får sat en hængelås på det gamle badmintonskab) 
 
Jane kursus 8450 inkl. Moms. Organisering og effektive arbejdsvaner. Bestyrelsen er 
positivt stemt overfor at Jane tager afsted på kursus, der skal dog undersøges om der 
skaffes kommunale midler til dette. Jane og Per undersøger muligheden for dette. 
Kurset skal ses som et led i flere kurser gennem tiden. 
 
Bestyrelsen har sagt ”nej tak” til overtage Postnord pakkeboksen nede fra Købmanden. 
 

3. Budget og økonomi, "Per " 

Intet nyt. 

4. Orientering fra kommunen, myndigheder og bevillinger "Per "  
 

Fjernvarme: projektet er på vej igennem de forskellige instanser og vi får fjernvarme 
installeret. 

 
               5.     Orientering fra Idrætsforeningen, Hjemmeside, Facebook, mail, unge redaktionen           
                        og it "Palle"  
  

Der er ikke noget nyt fra IF. Dog er der kommet nye cykler (6 stk) til Spinning, derudover   
har IF modtaget 2x10.000 kr. 

 



 

 
          
 
Stationær PC er opdateret, den kan evt. bruges til at køre vores videoovervågning, der kan 
tilkøbes et system incl. app-styring. Palle beder om lov til at bruge 1000kr til en software 
opdatering for at se om det virker. Der er købt 5 ekstra kameraer der skal sættes op. 

 
6  Orientering fra skolen, Sponsorater "Skolebestyrelsen" 

 
Intet nyt fra skolen, da Jacob ikke var til stede. Vi vil dog gerne have en tilbagemelding fra 
skolen vedr. ”vejlukningen” omkring skolen. 

 
7. Orientering fra cafe udvalg, rengøringsopfølgning, udlejning "Ulla" 

 
Juletræstændingen var en stor succes – 197 slikposer blev lavet og udleveret.  30 deltagere til 
Risengrød i cafeteriet. 
Cafe-udvalget skal vænne sig til hvornår Jane er på arbejde, eller er i hallen som frivillig. Mange 
vil gerne vide hvad evt. overskud går til fra fester og lign. Der findes en løsning så vi kan melde 
noget ud til andre. 
Der arbejdes på en musik-event i maj måned, både ved plejehjemmet og ved hallen. 

 
8. Status projekter/udvikling/emner 

 
               Status på ventilation "El" i cafe ”Bo” – der er ikke sket yderligere, Bo har travlt. 

Status på at få max antal af personer op ”Per” – Vi kan glemme alt om en installatør- 
godkendelse. Der skal byggetilladelse og en ny gennemgang af certificeret brandrådgiver. Lars 
Alex Pedersen er blevet kontaktet af Per, han ved noget om problematikken, han vil sætte 
nogle folk på sagen og komme med et bud på hvad der kan gøres for at hjælpe. 

                     
              Status på lys bagerst på loftet og ude ved container ”Bo” - der er ikke sket yderligere. 

 
 

9. Indkomne forslag emner 
 
Hvad skal strategien være for hal og cafe. og hvordan får vi gode input? Jane har været 
på besøg i Ubberup Hallerne, hvor hun fik en masse nye ting med hjem, så måske kunne 
bruges. Næste bestyrelsesmøde laves om til et åbent møde for at ”brainstorme” Der laves 
lidt info her inden nytår, men der sættes kraftigt ind med opslag efter nytår for at samle 
folk – Per tager fat i Jane vedr. kommunikation ud til folk. 
 

Forslag om ændring af afgangstid/lukketid for halmedlemmer – skal der være en   
lukketid for medlemsbrikker og skal der være en lukketid for hallen som helhed kl 23 og 
alarmen går kl 23.30. så det er ens over hele linjen for medlemmer af IF og hallens øvrige 
medlemmer. Der skal sættes skilte op med Åbne/lukketider og hjemmesiden rettes til. 

 
                     Snak om evt. nye døre - ungeområde, cafe, køkken ... andet – Se ovenfor. 
 

Forslag om retningslinje for videooptagelser, f.eks. noget i stil med dette:  Per tilbyder 
at renskrive og rette linket til, så det er brugbart i ØSVN hallens regi. 
https://www.broagerhallen.dk/video-politik -   

 
 
                    Forslag om ændring af vedtægter ved næste generalforsamling: se vedhæftede. –  



 

Vi forsætter dialogen ved næste møde  
       
                      

10. Evt.  
• Flag fra 500 år fest kan opbevares på loft i hallen  
• Lys bag hallen skal rettes ”Bo” 
• Skilte ved indgang over dør ”Jane”  
• Gavl på hal , vi spørger kommunen hvem vi skal kontakte nu . ”Jane” 

            
 
Møde plan 

 

2023/2024 ugedag  kl emne 
23. maj 2024 torsdag  19:30 Bestyrelsesmøde, konstituerende 

20. juni 2024 Torsdag  
19:30 Bestyrelsesmøde 

08. august 2024 Torsdag  
19:30 Bestyrelsesmøde 

   
 

 

19. september 2024 torsdag   
19:30 

Bestyrelsesmøde 

26 oktober 2024 
Lørdag 

 
 

Halbal 

7. november 2024 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

12. december 2024 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

16. januar 2025 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde/Åben møde for at ”brainstorme” 

27. februar 2025 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

3. april 2025 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

2025 
lørdag 

 
18:30 

Nytårskur/hjælperfest 

24. april 2025 
torsdag 

 
19:30 

Generalforsamling 

     

 

 

 


